
Respostes a la ciutadania d’ICV al Ple de 19-3-2014 
 
Josep Martin Beca 
 
Josep Martín Beca amb NIF 35031477Q, com a president de la Comunitat 
de propietaris del c/ Laureà Miró, 322 (Cantonada c/Nord) 
 
En relació a la permuta de la finca situada a la confluència c/Nord – 
Andreu Amat i com no se’ns ha contestat per escrit a la instància 
presentada a l’Ajuntament d’Esplugues en data 13-1-2014, Nº D’ENTRADA 
20140000245. Número de registre: 2013-2046. 
 
En la que sol·licitàvem: 
 

- Que no s’executi l’obra en aquesta ubicació i es faci en un lloc més 
adient. 

- Que ens argumentin perquè uns veïns han estat consultats i 
d’altres no. 

- Perquè valoren que les sensibilitats i possibles molèsties 
ocasionades als veïns, són diferents depenent de la zona del 
municipi a considerar. 

 
PREGUNTA PER A TOTS ELS GRUPS POLÍTICS I REGIDOR NO ADSCRIT 
 

- Qui són els terminis de resposta de les instàncies? 
- Són conscients de que en un període breu de dues setmanes, s’han 

recollit al voltant de 700 signatures per part del veïnat que mostra la 
DISCONFORMITAT amb la instal·lació proposada? 

 
 

La senyora Ibáñez diu: 

“Sí, des del nostre grup dir que en tot cas les signatures representen la 
preocupació del barri. I respecte a l’altre tema, la legalitat, sigui o no, o hi hagi 
terminis o no, crec que al consistori li hauria de preocupar la preocupació dels 
veïns. Per tant, jo animo a què les respostes a les al·legacions siguin l’abans 
possible.” 
 
 
Maria Jesus Sinfreu 
 
Quines mesures pren l'Ajuntament per lluitar contra la corrupció? 
 

La senyora Ibáñez diu: 



“Sí, nosaltres només dir que en tot cas ens hauríem de posar d’acord en com 
definim cada un de nosaltres la paraula «corrupció». Potser és molt més ampli 
que el que plantegem de transparència, perquè podem arribar a pensar que la 
corrupció és no atendre la ciutadania quan t’ho demana, de forma ràpida i àgil, 
per exemple, eh? Ho poso com a exemple, però de totes maneres l’obligació de 
l’oposició una mica és estar al tanto, com deia l’Albert, una mica fiscalitzar, i 
després donar confiança també al secretari de l’ajuntament, que també 
fiscalitza una mica tot el tema més legal, no?” 
 
 

El senyor Fernández diu: 

“Bueno, pues yo le quería preguntar…, yo le quería preguntar a todos los 
grupos políticos aquí presentes, les quería plantear lo siguiente, sobre todo a 
los portavoces, todos los portavoces de los grupos políticos. Señores, en Can 
Clota hay un casal de avis, de la tercera edad. Hay tres centímetros para entrar 
a ese local. Ya hace año y pico tuve una conversación con Sara, con Pilar Díaz 
hace dos años también tuve unas palabras allí, en la puerta del casal. Resulta 
que cuando llegan las elecciones, sean las elecciones que sean, sean 
europeas, municipales, como generales, las que sean, allí sí ponemos una 
tarima, ponemos una tarima para el día de las votaciones, exclusivamente y 
solamente para el día de las votaciones. Mi pregunta es: ¿Es que después de 
las votaciones no entran allí inválidos? Porque hoy mismo he entrado yo a un 
inválido. Ya no quiero entrar más.  

Yo estoy dispuesto a hablar con Enrique, ya que es de Urbanismo, a hablar con 
los técnicos, con Sara, con el que haga falta, y sobre el terreno, sobre el 
terreno se ve, pero no quiero llegar a unas elecciones y que me pongan allí una 
tarima, que eso es un trasto, que hay miles de motivos y miles de cosas para 
hacer allí una pequeña rampa de tres centímetros, señores –de tres 
centímetros. Que no me digan a mí que hay forjado, que hay vigas, que hay… 
Eh, que el que diga que hay vigas, hay forjado y hay lo que ellos se quieran 
inventar, los técnicos de esta casa, le digo yo a Enrique que cuando quiera que 
me llame, vamos, lo vemos, y sobre el terreno se ve. Por lo tanto, solamente 
era eso. Que no valga solamente la tarima que ponen allí para las elecciones, 
sino al día siguiente también, que todos los días entra gente inválida.  

Gracias.” 

 

La senyora Ibáñez diu: 

“Sí, nosotros poco podemos entender las razones que han llevado a que éste 
escalón no esté solucionado, I más si es por los centímetros que dices, no sé. 
Suposo que no hi haurà cap problema amb què això es tiri endavant i s’arregli 
en poc temps.” 


